

No. 38334

February 14, 2019

Le 14 février 2019

**BETWEEN:**

Sam Caetano, as representative of the members of the United Food and Commercial Workers Canada, Local 175, Region 6 who were employed by the Quality Meat Packers Limited, Toronto Abattoirs Limited, Great Lakes Specialty Meats of Canada and/or any of the Defendants in this Action in 2014

Applicants

- and -

Quality Meat Packers Holdings Limited,  
Two Tecumseth Street Inc., Tasty Chip  
(2008) Inc., BNJ Cold Storage Inc.,  
Franklyn Bernard Company Limited,  
1581337 Ontario Inc., David Schwartz and  
Brian Schwartz

Respondents

**ENTRE :**

Sam Caetano, à titre de représentant des membres de l'Union international des travailleurs et travailleuses unis de l'alimentation et du commerce-Canada, section locale 175, région 6 qui étaient à l'emploi de Quality Meat Packers Limited, Toronto Abattoirs Limited, Great Lakes Specialty Meats of Canada ou défendeurs dans la présente action en 2014

Demandeurs

- et -

Quality Meat Packers Holdings Limited,  
Two Tecumseth Street Inc., Tasty Chip  
(2008) Inc., BNJ Cold Storage Inc., Franklyn  
Bernard Company Limited, 1581337 Ontario  
Inc., David Schwartz et Brian Schwartz

Intimés

JUDGMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C63620, 2018 ONCA 671, dated July 27, 2018, is dismissed with costs.

JUGEMENT

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C63620, 2018 ONCA 671, daté du 27 juillet 2018, est rejetée avec dépens.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.